
Podle mě se jedná o podařenou reportáž, která podává ucelené informace o daném tématu. 

Chápu, že téma není zvukomalebné, možná na začátek bych dala alespoň nějaký zvukový 

podkres ať už z nějaké tělocvičny, bazénu apod., když o nich kolegyně mluví. Podle mě by to 

víc vtáhlo posluchače do samotné reportáže.  

Líbil se mi výběr lidí, kteří se k voucherům vyjadřovali. Zejména bych chtěla ocenit, že 

kolegyně do reportáže začlenila respondentku (rodiče), která voucher využije.  

Promo a ohlášení se podle mě k dané reportáži hodí a neměnila bych je, protože v reportáži jsou 

pak tyto informace více rozvíjeny.  


